
Zápis z jednání KŽP ze dne 29.11.2023 
 
Program jednání: 
 
1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
2. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 
2.1 Rekonstrukce ČOV Mníšek pod Brdy  
2.2 Rekonstrukce chodníku a parkoviště v ulici Nová  
2.3 Chodník v ulici Čisovická  
2.4 Kovohutě Mníšek - Změna integrovaného povolení - Ukončení provozu  
2.5 Provozní řád uzavřené skládky v Dolíkách  
3. Různé 
 
 
Přítomni: Jiří Rom, Martin Cihla, Zdenka Čermáková Troníčková, Jana Vítková, Libor Čermák, Hana 
Tůmová 
Omluveni: Dana Dalešická, Jaroslav Salava 
 
Jednání zahájeno: 19:05 
Jednání ukončeno: 21:45 
 

1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
 

Komise odhlasovala program. Jako zapisovatele zvolila pana Jiřího Roma a jako ověřovatelku paní 
Janu Vítkovou. 

PRO: 6  PROTI: 0  

2. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 
 

2.1 Rekonstrukce ČOV Mníšek pod Brdy  
 
Komise si k tomuto bodu vyžádá doplňující informace od Rady města a o usnesení se bude 
opětovně domlouvat až po jejich obdržení. 
 

2.2 Rekonstrukce chodníku a parkoviště v ulici Nová  
 
Rada města má v plánu provést rekonstrukci asfaltových povrchů v ulici Nová. Rekonstrukce 
se týká části vozovky, na níž parkují auta, a chodníku, který vede rovnoběžně s vozovkou. 
Mezi chodníkem a vozovkou se nachází stromořadí vzrostlých borovic černých. 
 
Komise souhlasí se záměrem úpravy povrchu chodníku i parkovací části vozovky. V obou 
případech doporučuje výměnu stávajícího asfaltového povrchu za povrch propustný. 
Parkovací plochu je možné mírně vyvýšit oproti povrchu komunikace. Dojde tím k oddělení 
jízdního pruhu od plochy parkování, což by mohlo posloužit bezpečnosti provozu i 
bezpečnosti pohybu osob v okolí zaparkovaných vozidel. Zároveň se tímto krokem 
významně sníží riziko poškození kořenového systému blízkých borovic. I stávající výška 
povrchu chodníku umožňuje jeho případné mírné navýšení v místech, kde hrozí poškození 
kořenového systému blízkých borovic. Stávající stromořadí borovic je možné a žádoucí při 
této úpravě povrchů zachovat. 
 



PRO: 6  PROTI: 0 
 

2.3 Chodník v ulici Čisovická  
 
Mapovým výřezem projektu chodníku v ulici Čisovická byl komisi definován úsek, ve kterém 
má být vybudován částečně jednostranný, částečně oboustranný chodník. 
 
Komise bere předložený projekt nových chodníků v ulici Čisovická na vědomí a nemá 
k němu připomínky. 
 

2.4 Kovohutě Mníšek – 12. Změna integrovaného povolení - Ukončení provozu 
 
Komisi byly předloženy podklady týkající se navrhované 12. změny integrovaného povolení 
znamenající ukončení provozu (Divize Kovohutě Mníšek – Zařízení na výrobu slévárenských a 
desoxidačních slitin hliníku). 
 
Komise doporučuje souhlasit s navrhovanou změnou a apeluje na dodržení všech 
závazných podmínek likvidace provozu uvedených přílohách a dalších doporučeních viz 
např. bod 16.5. část Půda a podzemní vody. 
 
PRO: 5  PROTI: 1 
 

2.5 Provozní řád uzavřené skládky v Dolíkách 
 
Komisi byl předložen návrh Provozního řádu uzavřené skládky v Dolíkách.  
 
Komise souhlasí s předloženým Provozním řádem a doporučuje jeho schválení. Zároveň ale 
doporučuje opravit text v kapitole 3.1.2 Biologická rekultivace. Chybí zde informace o 
vysazených keřích. Výsadba keřů byla provedena dle projektu rekultivace skládky z roku 
2008. Absence vysazených keřů by byla v rozporu se schváleným projektem rekultivace. 
Jelikož ozelenění rekultivované skládky proběhlo v souladu se schváleným projektem, 
nevidí komise důvod, proč by neměl popis stávajícího stavu obsahovat i zmínku o keřovém 
patru. 
 
PRO: 6  PROTI: 0 

 
 

3. Různé 
 
Tento bod nebyl naplněn. 
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